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BR.0003.72.2016.AO                                                            Goleniów, dnia 2 listopada 2016 r.  

 

1. Radny  Czesław Siwek, na drodze powiatowej Rurzyca – Goleniów zdarzył się 
wypadek samochodowy, w którym samochód osobowy marki seat uległ 
wypadkowi w wyniku spadającej gałęzi z drzewa. W chwili obecnej toczy się 
spór pomiędzy właścicielem samochodu, a ubezpieczycielem, który twierdzi, że 
właśnie Starostwo jest winne temu wypadkowi. W Związku z tym radny 
zapytuje w jaki sposób zostaną zabezpieczone interesy Starostwa, czyją 
własnością są te drzewa i czy sprawa ta jest prowadzona przez jednego z 
radców prawnych Starostwa.     

2. Radny Czesław Siwek wniósł o poinformowanie o dokonanych zmianach  
w Radzie Nadzorczej SCM Sp. z o.o. w Goleniowie. 

3. Radna Teresa Chodyko, w związku ze złożona petycją mieszkańców wsi 
Białunia i Miękowa w sprawie budowy ścieżki pieszo-rowerowej na wiadukcie 
drogowym WD2 Miękowo-Goleniów wniosła do Starosty o udzielenie 
odpowiedzi jakie podejmie działania zmierzające do tego, aby ta ścieżka pieszo-
rowerowa powstała. (odczytane pismo w załączeniu).  

4. Radna Danuta Faryniarz W związku z odpowiedzią, jakiej udzieliła pani prezes 
Szpitalnego Centrum Medycznego w sprawie pełnionej przez profesora dr hab. 
n. medycznych funkcji dyrektora ds. medycznych zwracam uwagę na 
następującą sprawę, do której zadam pytania: 
Wykonywany przez pana profesora zakres obowiązków ma w szczególności 
charakter pracy administracyjnej oraz konsultacyjnej, wykonywanej także „na 
odległość” – telefonicznie, mailowo i „przy pomocy innych środków 
porozumiewania się na odległość” Stąd pytania: 

a) czy aż tak utytułowany naukowo lekarz powinien pełnić funkcję dyrektora  
z zakresem obowiązków, który dowodzi marnowania kwalifikacji profesora, 
jako chirurga, który bezpośredni kontakt z pacjentem przy stole 
operacyjnym zamienił na pracę papierkową, 

b) o chronioną tajemnicą przedsiębiorstwa informację o zarobkach. Skoro nie 
można poznać kwotowo ustalonych z profesorem warunków finansowych, 
to proszę o procentowe porównanie wysokości wynagrodzenia pana 
profesora - dyrektora ds. medycznych - z wynagrodzeniami chirurgów 
wykonujących czynności medyczne, stających przy stole chirurgicznym. 
Bowiem brak takiej informacji pozwala postawić hipotezę, że istnieją 
między nimi duże rozbieżności, że dla pana profesora to intratna posada, 



dla innych już nie  
i dlatego odchodzą ze szpitala. Waśnie w ciągu miesiąca zwolniło się dwóch 
lekarzy chirurgów.  

c) czy jest sporządzone roczne sprawozdanie z działalności dyrektora ds. 
medycznych za ubiegły rok? Jeśli tak, to proszę o jego udostepnienie. 

d) pytanie retoryczne: do dyrektora sąsiedniego, nowogardzkiego szpitala, 
pana K. Lembasa. Czy zdecydowałby się pan na to, aby poświęcić wysokie 
kwalifikacje specjalisty ( w tym wypadku chirurga) na wykonywanie przez 
niego ważnych, ale prozaicznych z punktu widzenia medycznego zadań i czy 
zatrudnienie profesora na stanowisku dyrektora ds. medycznych miałoby 
dla pana, jako zarządzającego szpitalem, znaczenie ekonomiczne. Czy 
zdecydowałby się pan na takie rozwiązania w sytuacji niedoborów 
finansowych i braków kadrowych? 

e) w związku z bardzo częstą odmową dostępu do informacji związanych  
z funkcjonowaniem szpitala, co jest postrzegane w kategoriach 
kamuflowanych problemów, proszę o informację, kto, kiedy i po spełnieniu 
jakich warunków może mieć wgląd w te sprawy? Spółka jest szpitalem 
powiatowym, korzystającym z publicznych środków finansowych, dlatego 
nie można zgodzić się, że tak wiele ważnych spraw podlega tajemnicy 
handlowej.  

f) kto obecnie pełni funkcję przewodniczącego Rady Nadzorczej SCM, jakie są 
przyczyny zmian w Radzie Nadzorczej? 

g) 26 października br. odbyło się posiedzenie Rady Nadzorczej, która miała 
podjąć odpowiednie działania w zakresie swoich kompetencji, dotyczące 
oceny pracy pani prezes SCM i funkcjonowania szpitalnej Spółki. Proszę 
o zapoznanie mnie i radnych z wynikami tych działań nadzorczych. 

h) pytanie dotyczy pani Alicji Skwarczyńskiej zatrudnionej w Szpitalnym 
Centrum Medycznym: 
1. Jaką funkcję pełniła ta osoba w momencie przekształcenia szpitala  

w Spółkę? 
2. Czy podejmowała decyzje kadrowe i inne? 
3. Jaką funkcję pełni obecnie? 
 

i) na sesji 22 września zadałam panu staroście pytania, czy wreszcie podjął 
niezbędne działania w sprawach związanych z poprzednim remontem 
szpitala. Czy wyjaśnił, kto ponosi winę za poniesione straty, kto nie 
dopilnował obowiązku należytego przygotowania i przebiegu remontu. 
Przejmując obowiązki po ustępującym staroście miał pan obowiązek 
zapoznać się przejmowanymi sprawami i podjąć stosowne kroki. Pytałam, 
co pan zrobił w tej sprawie? 
 Nie otrzymałam żadnej odpowiedzi, choć trwało w Szpitalnej Spółce 
porządkowanie dokumentów, które miało wiele wyjaśnić. Panie starosto, 
pan wiedział, że „mleko się rozlało”, a jako funkcjonariusz publiczny, 
którym pan jest, w zakresie swojej odpowiedzialności jest obowiązany 
informować odpowiednie organy o wszystkich nadużyciach, które były i są 
panu znane. W przeciwnym razie jest to niedopełnienie obowiązków 
na szkodę interesu publicznego, a to ma związek z Kodeksem karnym.  
Panie starosto, zamierzam dać panu jeszcze czas do następnej sesji, na pana 
ocenę sytuacji i odpowiedź, czy wyjaśnił pan, kto ponosi winę za poniesione 



straty, kto nie dopilnował obowiązku należytego przygotowania i przebiegu 
remontu rozpoczętego w 2010 r., zakończonego w 2015 roku. 

j) Proszę o szczegółowe uzasadnienie, dlaczego dyrektor Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych nr 1 w Goleniowie nie została nagrodzona 
za efektywne kierowanie szkołą, czego wyrazem jest wysoki poziom 
nauczania, najlepsze od wielu lat efekty egzaminów maturalnych w liceum, 
„zdawalność, która przekracza corocznie zdawalność w skali kraju, zarówno 
we wszystkich typach szkół jak i w liceach, wieloletnia stabilność 
kształcenia uczniów liceum” na wysokim poziomie (cytat z Informacji 
o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Goleniowskiego w roku szk. 
2015/2016, przygotowanej przez Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu). 
Ponadto szkoła osiągnęła najlepsze wyniki we współzawodnictwie 
sportowym, uwieńczone 8 miejscem w województwie na 130 szkół w tzw. 
Licealiadzie. Uważam jednak, że poziom kształcenia w szkole, to fundament 
w edukacji  
i najważniejsze kryterium, a jego spełnienie dowodzi wzorowej realizacji 
innych kryteriów wymienionych w „Uchwale w sprawie ustalenia kryteriów 
i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu 
nagród dla nauczycieli”, np. odpowiedniego sprawowania nadzoru 
pedagogicznego, stawiania nauczycielom i uczniom właściwych wymagań, 
pracy na rzecz oświaty na terenie powiatu, działań innowacyjnych, 
wzorowej pracy organizacyjnej.  
W mojej ocenie to kryterium przyznawania nagród zostało przesunięte 
na margines wymagań. Proszę o uzasadnienie, dlaczego. Dodam, że nie bez 
znaczenia jest to, że Zespół Szkół nr 1 w Goleniowie to największa szkoła  
w powiecie, licząca w tym roku szk. 945 uczniów, zatrudniająca ponad 90 
osób, a w tych liczbach zawarta jest skala i rozmiar zadań podejmowanych 
przez dyrektora szkoły. Trzeba chcieć to docenić, a najlepszą okazją ku 
temu jest Dzień Edukacji Narodowej. Święto to, niestety, nie zawsze 
świętują wszyscy ci, którzy też na to zasługują. 

k) Wniosek dotyczący organizacji DEN. Odniosłam przykre wrażenie, kiedy  
w świętowaniu pominięto nauczyciela, który przygotował troje uczniów do 
występów artystycznych podczas uroczystości, nie został zaproszony do 
uczestniczenia w dalszej części spotkania, także dzieci nie zostały niczym 
nagrodzone. Myślę, że namiastką tej nagrody mogłoby być umieszczenie ich 
zdjęć fotograficznych na stronie powiatu. Jest 6 zdjęć, na wszystkich jest 
pan starosta Tomasz Kulinicz, niestety, na żadnym z tych 6 zdjęć nie ma ani 
jednego dziecka, ani jednego zdjęcia uczniów z Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych im. Stanisława Staszica w Nowogardzie, którzy 
przygotowali poczęstunek. Uważam to za nietakt i proszę na przyszłość 
dbać, aby tego rodzaju uchybień nie było. Proszę dbać o właściwe proporcje  
w dokumentowaniu wydarzeń i przedstawianiu ich uczestników. 

l) W nawiązaniu do poprzedniego wniosku, proszę o wskazywanie autora, 
źródła zamieszczanych na stronie powiatu informacji/aktualności. 
Podpisane są tylko materiały pochodzące z zewnątrz, takie, których 
autorami są instytucje zewnętrzne, np. szkoły. Pochodzące ze starostwa – 
nie. Proszę też o poinstruowanie autora, który działa nieprofesjonalnie, że 
nadużywa nazwiska starosty, a pomija inne - równie ważne, np. nazwiska 
prezesów  



i przewodniczących związków zawodowych, nazwiska radnych czy trojga/ 
czworga dzieci występujących podczas uroczystości z okazji DEN, nie 
zachowuje umiaru i  dystansu, przesadzając z fotografowaniem 
ukierunkowanym na wizerunek starosty. Fotograficzne dokumentowanie 
pracy w urzędzie to nie sesja fotograficzna jak na wybiegu. Proszę  
o zachowanie umiaru, którego brak przy każdej okazji.   

m) Wniosek w sprawie budowy ścieżki pieszo-rowerowej we wsi Marszewo: 
proszę o uszanowanie inicjatywy obywatelskiej sołtysa wsi, pana Grzegorza 
Kuryłło, jego zaangażowania, wkładu pracy w pozyskanie środków oraz 
wykonanie dokumentacji i zabezpieczyć w budżecie środki na realizację tej 
inwestycji. 

5. Radny Paweł Gulbinowicz wniósł o przedstawienie listy nagród dyrektora ZS 
nr 1 w Goleniowie, które przyznał w roku 2015 i 2016. 

6. Radny Paweł Gulbinowicz, w związku z sukcesami w konkursach i olimpiadach 
uczniów Szkoły Muzycznej I Stopnia w Goleniowie: 

      a)  zwrócił uwagę na bazę instrumentów w tej szkole, która pozostawia wiele 
do życzenia i wniósł o zainteresowanie się organu prowadzącego 
wydatkowaniem środków na zakup instrumentów, 

     b) radny wniósł w imieniu rodziców dzieci przybywających długie godziny  
w szkole o stworzenie w Szkole Muzycznej kącika dla uczniów, które w czasie 
przerw chciałyby odrobić lekcje zadane w innych szkołach (tj. ustawienie kilku 
stolików z krzesłami w dogodnym dla nich  miejscu oraz zamontowanie tzw. 
poidełka).  

7. Radny Paweł Gulbinowicz zwrócił uwagę na mającą się ku końcowi inwestycję 
drogową na ul. Nowogardzkiej, na której znajduje się przejazd kolejowy, który 
pozostaje w niezmienionej formie, a efekt tego jest taki, że osoby jadące od 
strony Nowogardu nie chcąc łamać przepisów, albo jadą pod prąd rowerem, 
albo muszą przecinać oś jezdni tuż przed samym przejazdem. Zdaniem 
radnego miejsca nie ma tam zbyt wiele ale może warto byłoby podjąć 
rozmowy z PKP  
o przejęcie w tym miejscu pasa terenu ok. 1,5 m, na utworzenie tam ścieżki 
rowerowej, by rowerzyści jednak nie musieli przecinać jezdni.   

8. Radny Paweł Gulbinowicz zwrócił uwagę na złą jego zdaniem organizację 
ruchu na ul. Szkolnej w Goleniowie, przy SP Nr 2 oraz wjazd i wyjazd do 
fabryki Ikea, gdzie długie składy nie mają możliwości wjechania na teren 
fabryki kiedy ustawione są na długim odcinku choć prawidłowo samochody 
przy chodniku SP Nr 2.    

9. Radna Izabela Żabicka wniosła o podjęcie działań w ramach bieżącego 
utrzymania dróg powiatowych na odcinkach wyszczególnionych poniżej; 
a) droga 4135Z w miejscowości Łoźnica,  gmina Przybiernów – odkrzaczenie 
poboczy drogi na zakręcie zgodnie z załączoną fotografią. 
b) droga 4269Z Przybiernów – Rzystnowo - Jarszewko, gmina Przybiernów  - 
odkrzaczenie poboczy drogi.   
c) droga 4269Z Przybiernów-Zabierzewo przez zjazdem na plaże przy działce 
38/2, obr. Przybiernów 2  – niebezpieczne wybrzuszenie.  
d) droga 4146Z w miejscowości Maciejewo, gmina Maszewo przy działkach nr 
10/26 i 10/21, obr. Maciejewo – usunięcie gałęzi drzew zwisających nad 
drogą.  



e) droga 4150Z Dębice – Bagna, gmina Maszewo – usunięcie gałęzi drzew 
zwisających nad drogą oraz odkrzaczenie poboczy drogi.  

10. Radna Teresa Chodyko poinformowała Starostę, iż jest niezadowolona  
z odpowiedzi, jakiej udzieliła pani Prezes SCM Sp. z o.o. w Goleniowie na 
ustosunkowanie się do artykułu w GG z dnia 16.09.2016 r. pt. 
„Niepodziękowanie”. Odpowiedź jest zbyt lakoniczna i nie satysfakcjonuje, 
ponieważ informacje w niej zawarte są ogólnikowe. W związku z powyższym 
radna wniosła o udzielenie precyzyjnej odpowiedzi jakie działania zostały 
podjęte po zaistniałym incydencie na izbie przyjęć.  

11. Radny Bogusław Grodź, właściciel posesji nr 1 w Osinie oznaczonej numerem 
geodezyjnym 44/2 zwrócił się z prośbą o uregulowanie przez powiat spraw 
własnościowych dot. drogi powiatowej, położonej na wysokości jego posesji. 
Droga powiatowa i chodnik wchodzą wąskim pasem w jego nieruchomość  
i zajmują ok. 20, 30 m2, za co właściciel tej nieruchomości płaci podatki, a nie 
czerpie pożytku z tego tytułu. 

12. Radny Bogusław Grodz, w imieniu mieszkańców wsi Kościuszki zwrócił się do 
Starosty o podanie terminu remontu mostów na rzece Stepnica w 
miejscowości Bodzęcin i Węgorza. Most w Bodzęcinie posiada nośność do 7 
ton, a most  
w Węgorzy do 10 ton. To ograniczenie powoduje, że na odcinku 30 km od 
Goleniowa, aż po Nowogard jest tylko jeden zjazd w miejscowości Kościuszki. 
Mieszkańcy wsi zwracają uwagę na dużą uciążliwość z uwagi na zwiększony 
ruch pojazdów ciężarowych, a w szczególności samochodów wywożących 
drewno z lasu przez wieś. Droga ta jest już w bardzo złym stanie technicznym, 
a dodatkowe jej obciążenia pogarsza jej zły stan techniczny i wymaga ciągłych 
napraw.              








































































